

## 目 次 CONTENTS

# MEAT肉类研究ARCH

刊号: ISSN 1001-8123 (国际标准刊号) CN 11-2682/TS (国内统一刊号) 2014年第12期总第190期No.12 2014Total No.190

Liu Wenying et al.

#### 『基础研究』 Basic Research

低钠配方对鸭肉脂肪氧化和风味的影响	金晓丽 01
Effect of Sodium Reduction on Lipid Oxidation and Flavor of Duck Sausage	Jin Xiaoli et al.
中温杀菌对乳化肠挥发性风味物质变化的影响	艾 婷 06
Influence of Medium-Temperature Sterilization on the Changes of Volatile Flavor	
Components in Emulsified Sausages	Ai Ting et al.
盐类及超高压对猪脂肪氧化稳定性的影响	史智佳 10
Effect of Salts and Ultra-High Pressure on the Oxidative Stability of Pork Back Fat	Shi Zhijia et al.
豌豆蛋白加工特性及在乳化香肠中的应用	白一凡 14
Processing Characteristics of Pea Protein and Its Application in Emulsified Sausage	Bai Yifan et al.
不同检测方法在抗菌肽抑菌效果评价的比较研究	潘晓倩 17
Comparison of Activity Assays for Antimicrobial Peptides	Pan Xiaoqian et al.
猪脂肪诱导氧化过程及添加迷迭香精油的抗氧化活性	刘文营 21

Synergistic Inhibition of Induced Lipid Oxidation in Pork Fat by Rosemary Essential Oil

#### 亚硝酸钠添加量对萨拉米色泽及主要栅栏因子的影响

杨君娜 24

Effect of Sodium Nitrite Addition on Color and Crucial Hurdle Factors for Salami

Yang Junna et al.

### **『专题论述』Reviews**

鱼类贮藏保鲜技术研究进展

秦 娜 28

Fish Storage and Preservation: A Review

Qin Na et al.